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سقف بودجه دردسرساز است
بلاتکلیفی مهاجم جدید استقلال 

یک ماهه شد

مهاجم آرژانتینی که با تایید جواد نکونام برای 
عقد قرارداد با آبی پوشان به تهران آمده است، پس 
از گذشت یک ماه هنوز بلاتکلیف مانده و مشکلش 
برای پیوستن به جمع آبی پوشان حل نشده است.

باشگاه  که  بود  پیش  ماه  یک  مهر،  گزارش  به 
به  آرژانتینی  مهاجم  بلانکو  گوستاوو  با  استقلال 
توافق رسید تا بتواند خط حمله خود را تقویت کند. 
پس از گذشت ۱۵ روز از انتشار این خبر بلانکو به 
ایران آمد تا قرارداد خود را امضا کند اما با گذشت 
با  قراردادی  ایران هنوز  در  از حضور وی  روز   ۱۵
این بازیکن امضا نشده است. خبرنگار مهر کسب 
اطلاع کرد مسئولان باشگاه هنوز با مدیر برنامه های 
این بازیکن بر سر قرارداد در حال مذاکره هستند 
با  بلانکو  گوستاوو  که  نیست  مشخص  هنوز  و 
استقلال توافق نهایی خواهد داشت یا خیر. این 
بازیکن از آنجایی که هنوز تکلیفش برای همکاری 
با استقلال مشخص نشده است، هر چند در محل 
تمرینات آبی پوشان حاضر می شود اما به تمرین 
اختصاص می پردازد و تاکنون در تمرینات گروهی 
مشخص  قراردادش  وضعیت  تا  نکرده  شرکت 
شود. در این مورد گفته می شود که رقم قراردادی 
که باشگاه استقلال با بلانکو توافق کرده بیش از 
سقف بودجه این باشگاه است و حل این مشکل 
به  تهران  آبی  تیم  مسئولان  برای  را  دردسرهایی 
را  پزشکی  تست های  بلانکو  است.  آورده  وجود 
برای پیوستن به استقلال در ترکیه گذرانده است و 
قرارداد این بازیکن در صورت قطعی شدن ۲ فصل 
خواهد بود. گوستاوو بلانکو سابقه بازی در ای بار، 
رئال اویدو، آنتالیا اسپور، مالاگا و … را در کارنامه 

خود دارد.

نامه سازمان  بازرسی به تخلف عضو 
هیات رئیسه فدراسیون  فوتبال

نامه ای  ارسال  با  کشور  کل  بازرسی  سازمان 
خواستار رسیدگی رئیس و کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال به تخلف یکی از اعضای هیات رئیسه این 
فدراسیون شده است. گفته می شود این تخلف ۵ 

میلیارد تومانی است.
با  کشور  کل  بازرسی  سازمان  مهر،  گزارش  به 
بررسی ادواری پرونده های موجود در فدراسیون های 
ورزشی و احکام قضائی مربوط به اعضای مکلف و 
غیر مکلف این مجموعه ها نسبت به تعیین تکلیف 
سازمان  می کند.  گیری  تصمیم  آنها  وضعیت 
بازرسی نامه ای را به مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال در خصوص تخلف یکی از اعضای هیأت 
رئیسه فدراسیون فوتبال ارسال کرده که این نامه که 
چهارشنبه گذشته در اختیار دفتر ریاست فدراسیون 
به  نامه نسبت  این  قرار گرفته است. در  فوتبال 
و سازمان  اشاره شده  رئیسه  هیأت  تخلف عضو 
بازرسی با توجه به حکم قطعی قضائی خواستار 
اقدام طبق قانون رئیس فدراسیون در این خصوص 
شده است. رونوشت این نامه که به کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال نیز ارسال شده نشان از تخلف 
حدود پنج میلیارد تومانی یک عضو هیأت رئیسه 
فدراسیون دارد که باید مبلغ مذکور را باز گرداند. 
تخلف مالی عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در 
حالی از سوی سازمان بازرسی به فدراسیون فوتبال 
گوشزد شده که باید نسبت به ادامه فعالیت او در 
این پست طبق اساسنامه فدراسیون فوتبال مبنی 
بر عدم سو پیشینه نیز تصمیم گیری شود. طبق 
نامزدی هیأت رئیسه  برای  اساسنامه شرایط لازم 
فدراسیون فوتبال، عدم هرگونه سوءپیشینه کیفری 
بر اساس حکم قضائی و  اجتماعی  و محرومیت 
تأیید مراجع ذی صلاح و همچنین داشتن تابعیت 

ایرانی و سکونت در ایران است.
حال باید دید مهدی تاج که سعی کرد در دوره 
جدید مدیریتی خود در این نهاد حقوقی کمترین 
حاشیه را رقم بزند چه تدبیری برای حل این مشکل 

به کار خواهد گرفت.
خبرنگار مهر مطلع شد نامه سازمان بازرسی پس 
از احراز تخلف عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال 
از سوی مراجع قضائی نسبت به محکومیت مالی 

در اختیار فدراسیون فوتبال قرار گرفت است.
رسیدگی  به  موظف  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
این نامه رسمی سازمان بازرسی است در غیر این 
صورت خودش باید پاسخگوی تخلف محرز عضو 

هیأت رئیسه فدراسیون باشد.

مانع بزرگ مقابل بازگشت لوکادیا
تلاش پرسپولیسی ها برای حضور 

ستاره هلندی!

انتشار چند استوری و پست در صفحه شخصی، 
شایعات زیادی را برای بازگشت یورگن لوکادیا به 

پرسپولیس مطرح کرده است.
بحث  اخیر  هفته های  در  فارس،  گزارش  به 
لوکادیا مهاجم سابق پرسپولیس  یورگن  بازگشت 
به این تیم مطرح شده و این موضوع تا آنجا پیش 
رفته بود که حتی برخی از هواداران این تیم منتظر 
بازگشت لوکادیا به پرسپولیس بودند. از زمانی که 
لوکادیا در اواسط فصل گذشته از پرسپولیس جدا 
شد، همواره شایعاتی مبنی بر بازگشت احتمالی 
او به جمع سرخپوشان مطرح بود، اما این قضیه 
رخ نداد تا مدیران پرسپولیس سراغ مهاجمان دیگر 
خارجی بروند که البته کیفیت آنها به اندازه لوکادیا 

نبود.
در نقل و انتقالات فصل جاری اما بحث بازگشت 
لوکادیا به پرسپولیس بیشتر از هر زمان دیگری 
مطرح شد. این بازیکن هم با انتشار چند استوری 
و یک پست در صفحه شخصی خود که در آن 
او و خانواده اش را در تهران نشان می داد، به این 
شایعات دامن زد، اما حالا موضوع بازگشت این 
بازیکن به پرسپولیس جدی تر از هر زمان دیگری 

شده است.
البته از باشگاه پرسپولیس کسی با این بازیکن 
به صورت مستقیم مذاکره نکرده است، اما چند 
واسطه و ایجنت به دنبال این هستند تا زمینه را 
برای بازگشت لوکادیا به پرسپولیس فراهم کنند، 
چرا که این واسطه ها هم از پشیمانی لوکادیا بابت 
جدایی از پرسپولیس مطلع هستند و هم می دانند 
که یحیی گل محمدی نیاز مبرمی به یک مهاجم 
تمام کننده دارد و به همین دلیل در تلاش هستند 
بازگشت  با فراهم کردن شرایط، زمینه  بتوانند  تا 

دوباره لوکادیا به جمع سرخپوشان را فراهم کند.
لوکادیا  بازگشت  برای  که  دیگری  موضوع مهم 
چند  در  که  چرا  است  مالی  بحث  دارد  اهمیت 
وقت اخیر این شایعه مطرح شده بود که باشگاه 
لیگ  سازمان  مصوب  بودجه  سقف  پرسپولیس 
را رد کرده و در صورتی که این موضوع حقیقت 
داشته باشد، بحث بازگشت لوکادیا تا حد زیادی 
غیرممکن خواهد بود. لوکادیا در بازار فوتبال ایران 
مهاجم ارزانی نیست و طبیعتا برای قرارداد با او 
باشگاه پرسپولیس باید هزینه زیادی بپردازد، مگر 
اینکه نه پرسپولیس سقف بودجه را رد کرده باشد 
و هم اینکه لوکادیا راضی شود با مبلغ کمی دوباره 
پرسپولیسی شود که البته هر دو مورد تا حدزیادی 
امکانپذیر نیست. با این همه تلاش ها برای بازگشت 
لوکادیا به جمع سرخپوشان ادامه دارد و حتی امروز 
مصاحبه ای از قول او منتشر شد که مذاکراتی انجام 
داده، هر چند که از باشگاه پرسپولیس خبر می رسد 
که این باشگاه به صورت مستقیم با یورگن لوکادیا 

مذاکره ای انجام نداده است.

هاشمی:
از رشته  تیراندازی انتظارات بیشتری 

داشتیم
آسیایی  بازی های  به  اعزامی  کاروان  سرپرست 
گفت: رقابت تنگاتنگی در فینال وجود داشت و به 

تیراندازان بابت کسب این مدال تبریک می گویم.
کسب  از  پس  هاشمی  مناف  ایرنا،  گزارش  به 
مدال برنز در تپانچه میکس و کسب اولین مدال 
تپانچه در تاریخ حضور در ادوار بازی های آسیایی 
گفت: رقابت تنگاتنگی در فینال وجود داشت و به 
تیراندازان بابت کسب این مدال تبریک می گویم. 
جمهوری  کاروان  به  دیگر  های  اولین  از  یکی 
اسلامی ایران اضافه شد و جا دارد به خانواده بزرگ 
تیراندازی به خصوص دو عزیزی که موفق به کسب 

مدال شدند، تبریک بگویم.
وی در ادامه  افزود: ما از رشته  تیراندازی انتظارات 
بیشتری داشتیم و توقع داشتیم ورزشکاران ما در 
حمایت  بگیرند.  بیشتری  مدال های  حوزه  این 
بیشتری را از فدراسیون و کادر سرپرستی و عزیزان 
نیاز داریم البته برخی از مشکلات آنها طبیعی است 
اینجا  که  دارد  را  مختلفی  مشکلات  تیراندازی  و 
در  ایران  کاروان  سرپرست  نیست.  بحث  قابل 
بازی های آسیایی هانگژو گفت: خدارا شاکریم که 
بدون مدال به ایران بر نمی گردند. این چهارمین 
مدال برترین های ما بوده که باید به کاروان و 

مردم ایران تبریک گفت.

محمد ترکاشوند در گفت وگو با مهر، درباره کسب 
عنوان قهرمانی تیم ملی والیبال در بازی های آسیایی 
هانگژو گفت: با توجه به اینکه تیم ژاپن با بازیکنان 
اصلی خود به این مسابقات نیامده بود پیش بینی 
می شد تیم ایران بتواند عنوان قهرمانی این مسابقات 
را به دست بیاورد به خصوص اینکه تیم چین هم 
زورش به والیبال ایران نمی رسید. البته تیم چین در 
از  برخی  دارد،  گفتن  برای  زیادی  آینده حرف های 
بازیکنان آن ها کم تجربه و پراشتباه ظاهر شدند و 
همین باعث شد تا ست چهارم را برنده میدان شدند.
وی گفت: تیم ایران به این قهرمانی نیاز داشت، 
از  در مسابقات لیگ ملت ها و قهرمانی آسیا تیم 
نظر روحی و روانی شرایط ایده آلی نداشت. در این 
بازی هم مشکل اصلی تیم تغییر در ترکیب بود. 
تیم ملی در چند سال گذشته نتوانسته بود به یک 
ترکیب ثابت برسد و در هر تورنمنتی تغییراتی در 
ترکیب تیم داریم. این موضوع به خصوص در ترکیب 
بازی  در  شکر  را  خدا  شد.  دیده  دریافت کنندگان 
مقابل چین شهروز همایونفرمنش خیلی عالی بازی 

کرد و فراتر از انتظارات ظاهر شد.
در  امیدوارم  کرد:  عنوان  والیبال  کارشناس 
مسابقات مقدماتی انتخابی المپیک تیم شرایط خوبی 
داشته باشد. والیبال ما باید جایگاه اش را پیدا کند و 
به المپیک صعود کرد. کار سخت است. نواقصی در 
ترکیب و تعویض بازیکنان وجود داشت، ولی وقتی 
تیم قهرمان می شود کمتر کسی به این مسائل توجه 

می کند.
وی در مورد وضعیت تیم ملی در انتخابی المپیک 
گفت: به نظرم نباید بگوییم تیم ملی در گروه مرگ 
هم  گروه ها  دیگر  در  که  چرا  دارد،  قرار  مسابقات 
شرایط همین است و تیم های مثل لهستان، آرژانتین 
و ژاپن حضور دارند. الان تیمی مثل ژاپن را اصلاً 
نمی توانیم دست کم بگیریم. او برابر همه قدرت های 
والیبال پیروز شده و سومی لیگ ملت ها را به دست 
دیگر  در  بگوییم  نمی توانیم  بنابراین  است.  آورده 
برنامه ریزی  تیم ها  همه  است.  راحت  کار  گروه ها 

کردند و کار سخت است.
ترکاشوند تأکید کرد: اگر قرار باشد با همان سبکی 
که در لیگ ملت ها، قهرمانی آسیا و بازی های آسیایی 
هانگژو به میدان رفتیم در انتخابی المپیک هم بازی 
کشیده  اگر  و  اما  به  المپیک  به  صعود  کار  کنیم 
می شود. سبک بازی تیم ملی باید تغییر کند. این 
واقعیت را نمی توان انکار کرد. سبک بازی تیم ملی 
قبل  مسابقه  دو  به  نسبت  آسیایی  بازی های  در 
تغییری نکرده است و شاید برخی بازیکنان تغییراتی 

داشتند.
وی گفت: شهروز همایونفرمنش به تیم ملی خیلی 

کمک کرد اما بازیکنی باید باشد که بتواند از پایپ 
تیم های بزرگ به مشکل  برابر  تا در  استفاده کند 
برنخوریم. امیدوارم اتفاقات خوب برای والیبال رقم 
بخورد، آرزوی ما این است که تیم به المپیک صعود 
کند. من با این نوع سبک بازی به صعود امیدوار 
نیستم. واقعاً کار سختی است که بتوانیم در برزیل 

سهمیه مستقیم کسب کنیم.
کارشناس والیبال ایران درمورد اضافه شدن آرمات 
به کادر فنی در انتخابی المپیک گفت: اضافه شدن 
آرمات به نیمکت تیم ملی نسبت به برخی نفرات 
در ترکیب کادرفنی یک مزیت بزرگ دارد و آن هم 
این است که آرمات والیبال بازی کرده است. او قطعاً 
موٍثر خواهد بود و به سرمربی می تواند همفکری 
در  البته  است.  خورده  را  والیبال  خاک  او  دهد. 
مجموع من معتقدم کادرفنی نیاز به بازنگری دارد و 

از سرمربی تا مربیان تیم ملی باید تغییر کنند.
شگفتی بزرگ در قلب ژاپن: ضدحال به تیم ملی 

ایران!

در روز اول مسابقات انتخابی المپیک یک شگفتی 
رخ داد که به ضرر تیم ملی والیبال ایران بود.

المپیک  انتخابی  والیبال  مسابقات  چارچوب  در 
پاریس دو تیم ملی والیبال صربستان و ترکیه از گروه 
دوم مسابقات در توکیو ژاپن به مصاف هم رفتند که 
شاگردان آلبرتو جولیانی در تیم ملی والیبال ترکیه در 
یک بازی خوب توانستند با نتیجه سه بر یک از سد 
شاگردان ایگور کولاکوویچ در تیم صربستان بگذرند 
و اولین شگفتی انتخابی المپیک را به نام خود رقم 

بزنند.
در این مسابقه ابتدا ترکیه توانست ست اول را با 
نتایج ۲۵ بر ۲۲ از آن خود کند، اما صربستانی ها 
در ست دوم به بازی برگشتند و با نتیجه ۲۵ بر ۲۰ 
به سود آنها به اتمام رسید. در ست سوم همه فکر 
می کردند صربستان نبض بازی را به دست بگیرد، 
ولی این اتفاق نیفتاد تا ترکیه این ست را با نتیجه 

عجیب ۲۵ بر ۱۴ پیروز شود.
ترکیه  تیم  بود  پایانی  ست  که  چهارم  ست  در 

توانست با نتیجه ۲۵ بر ۲۰ به برتری دست پیدا کند 
و برنده مسابقه شود. حالا ترکیه ای ها با این پیروزی 
امتیازات  مستقیم  صعود  به  امیدواری  بر  علاوه 
رنکینگی خود را به بالای دویست رساندند و دوباره 

تهدیدی برای ایران محسوب می شوند.
در این دیدار رویایی برای ترکیه آدیس لاگومژیا 
نوزده امتیاز به دست آورد و ستاره تیمش بود، در 
تیم صربستان هم میران کویونجیچ با کسب هفده 
از  مانع  نتوانست  ولی  داشت،  خوبی  روز  امتیاز 

شکست تیمش شود.
در یک جدال انتقامی تیم ملی والیبال ترکیه به 
مصاف اسلوونی می رود و صربستان نیز با تونس رو 

در رو خواهد شد.
ترکیه حالا می تواند با دو یا سه پیروزی دیگر خود 
را به تیم ملی والیبال ایران در رنکینگ جهانی نزدیک 
کند. تیم ملی والیبال اگر نتواند نتایج خوبی خصوصا 
در مقابل تیم های ضعیف تر از خود بگیرد قافیه را به 

ترکیه خواهد باخت.

در  که  وزنه بردارانی  گفت:  وزنه برداری  فدراسیون  رئیس  نایب  
مسابقات جهانی وزنه های خوبی بالای سر نبردند به لحاظ ذهنی و 

روانی آمادگی لازم را نداشتند.
بهداد سلیمی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره عملکرد تیم ملی 
وزنه برداری در مسابقات جهانی گفت: خدا را شکر در مسابقات 
جهانی با عنوان سومی برای ایران به پایان رسید و ما توانستیم کاپ 
سومی را به ایران بیاوریم. در مسابقات جهانی برخی وزنه برداران 
خیلی خوب کار کردند و برخی دیگر دور از انتظار ظاهر شدند و 

توقع از آن ها بیشتر بود.
از  یکی  جهانی  مسابقات  امسال  من  نظر  به  داد:  ادامه  وی 
بود.  سخت ترین و سنگین ترین مسابقات در چند سال گذشته 
بیش از ۷۰۰ وزنه بردار در این دوره از مسابقات با آمادگی کامل به 
دنبال کسب سهمیه المپیک بودند. سطح کمی و کیفی مسابقات 

بسیار بالا بود.
سلیمی تأکید کرد: درمجموع با توجه به وزنه هایی که بالای سر 
برده شد وزنه برداران خوب کار کردند. کادرفنی برنامه آماده سازی 
وزنه برداران را خیلی خوب پیش برد. ما از قبل هم وضعیت بدنی 
آن ها را در اردو رصد کرده بودیم، در مسابقات جهانی شرایط بدنی 

وزنه برداران بسیار ایده آل بود.
نایب رئیس فدراسیون وزنه برداری عنوان کرد: وزنه بردارانی هم که 
نتوانستند وزنه های خوبی بالای سر ببرند به لحاظ ذهنی و روانی 
آمادگی لازم را نداشتند و جو مسابقات برای آن ها بیشتر از حد بالا 

بود. وگرنه از نظر بدنی بسیار آماده بودند.
سلیمی درمورد وضعیت تیم ملی وزنه  برداری در بازی های آسیایی 
هانگژو گفت: پسران وزنه برداری روز گذشته وارد دهکده بازی های 
آسیایی شدند، بنا به درخواست کادرفنی به خاطر نزدیکی بازی های 
آسیایی و جهانی تیم ما دیگر به ایران بازنگشت. وزنه برداران اردوی 
هشت روزه ای را در شهر جیانگ شان برگزار کردند و از روز گذشته 

وارد شهر هانگژو، محل برگزاری بازی های آسیایی شدند.
وی گفت: شرایط آب و هوای هانگژو با ریاض عربستان کاملاً 
متفاوت است و به همین خاطر وزنه برداران چند روز زودتر رفتند تا 
با شرایط آب و هوایی وقف پیدا کنند. در عربستان هوا گرم و خشک 

و در هانگژو هوا شرجی و رطوبتی است.
نایب  رئیس فدراسیون وزنه برداری در پاسخ به این سوال که تیم 

ملی وزنه برداری در این مسابقات چقدر شانس کسب مدال طلا 
دارد، عنوان کرد: اگر وزنه برداران در مسابقات هم مثل تمرینات 
قابل  آن  رنگ  اما  داریم  مدال  ما شانس کسب چند  بزنند  وزنه 

پیش بینی نیست.
وی درمورد انتقادهای اهالی وزنه برداری به کسب عنوان تیمی 
در مسابقات جهانی خاطرنشان کرد: طبیعی است که بعد از هر 
مسابقه عده ای نسبت به عملکرد تیم انتقاد می کنند. انتقادهای 
سازنده و کمک کننده را با جان و دل گوش می دهیم. اما واقعیت 
این است که نه فدراسیون و نه کادرفنی به دنبال نتیجه تیمی 

نبودند.
سلیمی تأکید کرد: به عنوان مثال بیشترین وزنه ای که پیمان جان 
در مسابقات برون مرزی بالای سر برده بود ۱۶۷ یا ۱۶۸ کیلوگرم بود، 
در حالی که همین وزنه بردار در مسابقات جهانی با وزنه ۱۷۳ کارش 
را شروع کرد. این نشان می دهد کادرفنی شانس مدال را برای تمامی 

وزنه برداران قائل شده بود.
و  کادرفنی  استراتژی  گفت:  وزنه برداری  فدراسیون  نایب رئیس 
فدراسیون به هیچ وجه این نبود که از وزنه های کم شروع کنیم 
که وزنه برداران اوت نشوند و به خاطر کسب عنوان تیمی به آن ها 
ضربه وارد شود. در دسته فوق سنگین هم وزنه برداران ما اوت شدند 
در حالی که می توانستیم وزنه هایی خیلی کمتر برای آن  ها در نظر 

بگیریم تا در جدول بمانند و برای ما امتیاز کسب کنند.
سلیمی در واکنش به برخی انتقادها مبنی بر اینکه داوودی فدای 
عنوان تیمی شد، گفت: کسب عنوان تیمی برای ما اهمیت داشت 
اما در اولویت کادرفنی و فدراسیون نبود. بهترین وزنه ای که علی 
داوودی در یک ضرب زده بود در مسابقات کوبا بود که وزنه ۲۰۳ 
کیلوگرم را بالای سر برد، در مسابقات جهانی هم همان وزنه را تکرار 

کرد.
وی گفت: در مسابقات دوضرب هم وزنه ۲۴۸ کیلوگرم را در 
مسابقات جهانی سال گذشته بالای سر برد که امسال در مسابقات 
جهانی ۲۴۹ کیلوگرم را مهار کرد. وزنه ۲۵۵ کیلوگرم دوضرب را هم 
اگر بیشتر می توانست نگه دارد صاحب مدال طلای مجموع می شد 
ولی متأسفانه این اتفاق نیفتاد. من به انتقادهای مطرح شده خیلی 
اعتقاد ندارم و به نظرم استراتژی کادرفنی در انتخاب وزنه ها برای 

وزنه برداران درست بود.

صعود والیبال به المپیک با این سبک بازی بعید است

کادرفنی تغییر کند
کارشناس والیبال گفت: اگر تیم ملی با همان سبکی که در لیگ ملت ها، قهرمانی آسیا و بازی های آسیایی هانگژو به میدان رفت در انتخابی المپیک هم 

بازی کند کار صعود سخت به المپیک سخت تر خواهد شد.

وزنه برداران از نظر ذهنی آماده نبودندبهداد سلیمی:

ترکشوند: 
امیدوارم در 

مسابقات 
مقدماتی 

انتخابی المپیک 
تیم شرایط 

خوبی داشته 
باشد. والیبال ما 
باید جایگاه اش 
را پیدا کند و به 
المپیک صعود 

کرد

در هفتمین روز از نوزدهمین دوره بازیهای آسیایی ورزشکاران کشورمان برای 
رسیدن به مدال های بیشتر در ۱۱ رشته با حریفان خود رقابت خواهند کرد تا 

بتوانند به صعود کاروان ورزش ایران کمک کنند.
به گزارش مهر، کاروان ورزش ایران که با ۲۸۹ ورزشکار در ۳۴ رشته ورزشی 
و با نام »شهید حججی« و شعار »ایمان - ایران - افتخار« در نوزدهمین دوره از 
بازی های آسیایی شرکت کرده، روز هفتم را در شرایطی آغاز کرد که تاکنون به 

۲۳ مدال دست پیدا کرده است.
نتایج روز هفتم ورزشکاران ایران در بازی های آسیایی در همین خبر تکمیل 

می شود.
هندبال شانس صعود را از دست داد

تیم ملی هندبال مردان کشورمان در دومین دیدار خود در مرحله یک چهارم 
نهایی به مصاف بحرین رفت و با قبول شکست ۲۰ به ۲۹ برابر این تیم شانس 

صعود به جمع چهار تیم برتر را از دست داد.
تاریخی سازی تنیس روی میز با صعود به نیمه نهایی

 تیم دوبل تنیس روزی میز ایران متشکل از نوشاد عالمیان و نیما عالمیان، 
ترکیب  با  ژاپن  مصاف  به  آسیایی  بازی های  نهایی  یک چهارم  مرحله  در 
»میزوکی اویکاوا« و »سورا ماتسوشیما« رفت و با نتیجه ۳ بر صفر به برتری 
دست یافت تا ضمن صعود به نیمه نهایی، مدال برنز خود را قطعی کند.این 
اولین مدال تنیس روی میز ایران در بخش دوبل در تاریخ بازی های آسیایی 

محسوب می شود.

تیم ملی بسکتبال به یک چهارم نهایی رسید
در مسابقات مرحله مقدماتی تیم ملی بسکتبال ایران به مصاف قزاقستان رفت 
با برتری ۸۶ بر ۶۰ برابر این تیم صدرنشین گروه خود شد و به طور مستقیم  راهی 
مرحله یک چهارم شدند. ملی پوشان بسکتبال ایران که پیش از این  عربستان و 

امارات را شکست داده بودند با کسب برتری در دیدار امروز
صعود تیم بسکتبال سه نفره ایران

تیم بسکتبال سه نفره ایران با ترکیب احسان دلیرزهان، محمد مهدی رحیمی 
و امیرحسین یازرلو به مصاف هند رفت و با برتری ۱۹ بر ۱۷ برابر این تیم راهی 

مرحله یک چهارم شد. مغولستان حریف ایران در این مرحله است.
اسکیت بازان به خط پایان نرسیدند

مسابقات تیم ملی اسکیت سرعت ایران در ماده ۱۰۰۰۰ متر با حضور نهال 
مقدم رحمانی و سیده مهشید کیایی در بخش بانوان آغاز شد. در حین رقابت 
و طی کردن مسافت ۱۰ هزار متر، نهال مقدم و سیده مهشید کیایی نتوانستند 
زمان مد نظر را به ثبت رسانده و قبل از رد شدن از خط پایان به کار خود پایان 

دادند.
تیم تپانچه ایران به مدال برنز رسید

تیراندازی  بازی های آسیایی نمایندگان  از نوزدهمین دوره  در هفتمین روز 
کشورمان در تپانچه ۱۰ متر میکس با ترکیب هانیه رستمیان و امیر جوهری خو 
در خط آتش قرار گرفتند. در پایان دور مقدماتی تیم ایران با امتیاز ۵۷۵ پس از 
هند و چین در رده سوم قرار گرفت. نمایندگان کشورمان برای کسب مدال برنز 

به مصاف پاکستان رفت و با پیروزی برابر این تیم به مدال برنز رسید.
بریمانلو به مدال نقره رسید

در روز نخست مسابقات کوراش مجید وحید بریمانلو دور نخست به مصاف 
»چونگ هوانگ« از ویتنام رفت و این رقیب خود را ۸ بر صفر شکست داد. 
بریمانلو در دومین مبارزه خود به مصاف چانگ چان از تایپه رفت و با برتری 
مقابل حریف خود راهی مرحله نیمه نهایی شد و مدال برنز خود را قطعی کرد. 
وی در مرحله نیمه نهایی به مصاف »خیراندیش« از تاجیکستان رفت و این 
رقیب خود را نیز با ضربه فنی شکست داد و به فینال رسید اما در شکست دادن 

حریف ازبک ناموفق بود و به مدال نقره رسید.
اسکیت مردان هم حذف شد

مسابقات تیم ملی اسکیت سرعت در ماده ۱۰۰۰۰ متر با امیر بهزادی و آزاد 
همتی در بخش مردان ادامه یافت. در حین رقابت و طی کردن مسافت ۱۰ هزار 
متر نمایندگان ایران نتوانستند زمان مد نظر را به ثبت برسانند و قبل از رد شدن 

از خط  پایان به کار خود پایان دادند. 
آقامیرزایی به فینال کایاک صعود کرد

در مسابقات کانو و کایاک تک نفره و ۲ نفره ۵۰۰ و ۱۰۰۰ مردان بازی های 
آسیایی علی آقامیرزایی در خط ۲ کایاک هزار متر تک نفره مردان با ورزشکارانی 
از تاجیکستان، هنگ کنگ، اندونزی، قزاقستان و سنگاپور به رقابت پرداخت که 
با زمان ۳ دقیقه و ۴۹ ثانیه به عنوان نفر دوم از خط پایان عبور کرد و راهی 

فینال شد.

هندبال از صعود بازماند
تاریخ سازی برادران عالمیان با شکست ژاپن


